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1. Kl. 18:00: Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af 
mødeleder og ordstyrer 

Det står skrevet i Styrelsesvedtægt for Herlev Kommunes skole under ”forretningsordenen”:  

§ 9 Der skrives referat fra mødet, og det anføres i referatet hvilke bestyrelsesmedlemmer, der har været til stede på 
mødet. Referatet godkendes på det efterfølgende møde. 

Vi godkender derfor fortsat referaterne på møderne. 

 

Referat: 

Referatet er godkendt  

 

2. Kl. 18:05: Nyt fra Elevrådet 
 

Ansvarlig: Mathias og Tao 

 

Baggrund: Elevernes stemme er vigtig i skolebestyrelsesarbejdet, og der gives derfor altid en status for arbejdet i 
skolens elevråd 

 

Formål: 

Elevrådsrepræsentanterne har her mulighed for at fortælle skolebestyrelsen, hvad elevrådet er optaget af, og hvordan 
det er gået med elevrådsvalget og opstarten af det nye elevråd 

 

Referat: 

Mathias fortæller, at eleverne blev valgt på baggrund af deres personlige taler. Der er afholdt møde med 
elevrådsrepræsentanterne fra alle skoler i medborgerhuset, hvor borgmesteren deltog. Emnet var, hvordan man kan 
gøre skolerne i Herlev Kommune bedre. Der kom flere forslag om en varieret undervisning, der indeholder bevægelse, 
leg og udeliv. 

Tao holdt tale online under corona. Tao vil gerne have fokus på faste vikarer når lærerne er syge. Indeklima er også et 
fokus for Tao. Tao deltog også i mødet i Medborgerhuset. 

Begge elevrådsrepræsentanter er en del af Rettighedsrådet. 

Elevrådet deltog i børnetopmøde i UNICEF. Emnet var tonen på de sociale medier – hvordan kan den gøres bedre? – 
KGS idé var et spørgeskema og et teaterstykke. 

 

3. Kl. 18:20 Ny udviklingsplan for Herlev kommunes folkeskoler 
 

Ansvarlig: Jonas 

 

Baggrund:  

Der skal laves en ny udviklingsplan for Herlev kommunes skoler for 2022-2025 og i den forbindelse gennemføres 
inddragende proces for flere niveauer på skolerne, herunder skolebestyrelserne.  

Inputs fra skolebestyrelsens drøftelser tages med i de samlede inputs fra alle interessenter og indgår som materiale i 
udarbejdelsen af forslag til ny udviklingsplan.  

 

Formål: 



 

3 

 

Skolebestyrelsen gennemfører en proces udsendt fra Center for dagtilbud og skole. Processen har til hensigt at 
indfange Skolebestyrelsens stemme via følgende punkter:  

- Værdidrøftelse 
- Drøftelse af sigtelinjer og mål for skolen 

 

Bilag:  

- Proces for arbejde med udviklingsplanen september 2021 
- Værdier fra medarbejdernes plakatarbejde på Kildegårdsskolen 
- Gruppeopgave 3 

 

Referat: 

Forvaltningen har fremlagt en proces. Procesplanen bliver gennemgået og faciliteret af Jonas Skjødt. 

 

 

4. Kl. 19:15 Ny styrelsesvedtægt for Herlev kommunes skoler 
 

Ansvarlig: Jonas 

 

Baggrund:  

I forbindelse med den nye udviklingsplan for Herlev kommunes skoler for 2022-2025 skal der også laves nye 
styrelsesvedtægter for skolerne.  

 

Aftaleparterne bag budget 2022 har besluttet, at forældre i højere grad inddrages og får større ansvar i beslutninger 
om deres børns dagtilbud og skole og at forældre i højere grad inddrages i at finde lokale løsninger på lokale 
udfordringer  

Det er ønsket, at beslutninger så vidt muligt skal tages så tæt på, hvor de skal udmøntes. Aftaleparterne ønsker, med 
respekt for den nationale lovgivning, at frisætte skolerne, så beslutningerne så vidt muligt tages så tæt på skolens 
hverdag som muligt, og det lokale reelle ansvar for skolens virksomhed øges. Det gælder fx indflydelse på 
organisering, klassestørrelser, undervisningens tilrettelæggelse fx holddeling og tolærerordninger mv, antal lejrskoler 
mv.  

Forslag til ny styrelsesvedtægt skal igennem en formel høringsproces, men Center for dagtilbud og skole vil gerne her 

have skolebestyrelsens umiddelbare tanker om en øget decentralisering og beslutningskompetence.  

 

Formål: 

- Skolebestyrelsen drøfter hvordan en øget decentralisering kan give skolen bedre mulighed for at udvikle kvalitet 
i skoledagen? 

- Skolebestyrelsen drøfter, hvad en øget decentralisering vil betyde for skolebestyrelsens arbejde 
fremadrettet? 
 

Bilag:  

- Drøftelse om styrelsesvedtægt 
- Budgetaftaletekst for delaftale 
- De nuværende styrelsesvedtægter 

 

Referat: 

Skolebestyrelsen har drøftet ovenstående spørgsmål og udarbejdet et skriv, der sendes til forvaltningen.. 
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5. Kl. 20:00 Kommunikation og synlighed omkring skolebestyrelsen – video og 
anden kommunikation 

 

Ansvarlig: Ask, Lisbeth og Marie 

 

Baggrund: På seneste møde i skolebestyrelsen blev det besluttet at nedsætte et underudvalg (Ask, Lisbeth og Marie) 
til at arbejde videre med, hvordan skolebestyrelsen kan blive mere synlig, herunder lave udkast til en 
præsentationsvideo af forældrerepræsentanterne i skolebestyrelsen.  

 

Formål: 

- Skolebestyrelsen præsenteres for underudvalgets arbejde med en videopræsentation (Ask), herunder  
o Beslutter, om der arbejdes videre med den skitserede videopræsentation (forbehold for at der kan 

ske justeringer, hvis vi bliver klogere undervejs i processen). Den endelige præsentation skal 
godkendes endeligt, når den er færdig, inden den deles. 

 
- Skolebestyrelsen drøfter forslag til øvrig kommunikation på kort og lang sigt, herunder  

o Beslutter, hvilke tiltag der arbejdes videre med 
o Nedsættelse af underudvalg til at arbejde videre med de besluttede tiltag frem mod næste møde 

- Skolebestyrelsen drøfter forventninger til intern kommunikation i bestyrelsen fx i forhold til 
forældrerepræsentanternes behov for kommunikation i forbindelse med igangsatte initiativer – hvordan, 
hvor meget og hvor? 

 

Bilag:  

- Storyboard for videopræsentation 
- Forslag til kommunikation og synlighed for skolebestyrelsen 

 

Referat: 

 Ask fremlægger forslag til storyboard, hvor der stadig mangler et klip med præsentation af alle 
bestyrelsesmedlemmer 

 Bestyrelsen lægger op til at inddragelsesprocesser går gennem klassernes kontaktforældre. Bestyrelsen har 
også en ambition om at blive mere synlige 

 Bestyrelsen beslutter at arbejde med video nyhedsbreve 

 Der skal tages billeder af alle bestyrelsesmedlemmer, som hænges op på de 2 matrikler på portrættavlerne 

 Bestyrelsen deltog på kontaktforældremøde på 0.årgang på øst-matriklen. Rigtig god dialog og stort 
engagement. Bestyrelsen ønsker også at deltage tilsvarende på vest-matriklen 

 Stormøde for alle kontaktforældre i november. Her kan bestyrelsen præsentere sig og lytte til, hvad der rører 
sig i forældregrupperne? 

 Det drøftes om det skal afholdes afdelingsvis, men fælles mellem de 2 matrikler. Således indskolingen og 
mellemtrin på øst og vest afholder møder fælles. Møderne afholdes på skolen. Ask, Marie og Knud melder sig 
til udvalget, som arbejder videre med planlægning af møderne. Det aftales at Jonas også deltager til 
møderne, som placeres samme dato 

 Opmærksomhed omkring, at der skal meldes enslydende ud på de 2 matrikler – eks. Elevrådsvalget 

 Intern kommunikation  

 

 

 

6. Kl. 20:35 Udvælgelse af deltagere til indstillingsudvalg af skoleleder 
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Baggrund:  

Stillingen som skoleleder slås op i oktober måned til besættelse 1. januar 2022. Der skal udpeges to 
forældrerepræsentanter fra skolebestyrelsen til at deltage i indstillingsudvalget sammen med Centerchef Camilla 
Ottsen, 3 medarbejderrepræsentanter, samt repræsentanter fra forvaltningen. Der vil blive indbudt til 2 
samtalerunder og derefter skal skolebestyrelsen beslutte, hvem de peger på. 

 

Formål: 

- Skolebestyrelsen orienteres om ansættelsesprocessen 
- Skolebestyrelsen beslutter hvilke forældrerepræsentanter, der deltager i indstillingsudvalget.  

 

Referat: 

Det besluttes, at Marie Topp og Camilla Tvernø deltager til ansættelsessamtalen til kommende skoleleder. 
Skolebestyrelsen giver Maria og Camilla mandat til at beslutte, hvilken kandidat der peges på, på bestyrelsens vegne. 

Det besluttes, at Anja Grindsted deltager til ansættelsessamtalen til afdelingsleder. Skolebestyrelsen giver Anja 
mandat til at beslutte, hvilken kandidat der peges på, på bestyrelsens vegne. 

 

 

7. Kl. 20:45 Meddelelser 
Jonas Skjødt informerer om, at der på toilettet på 9.årgang er skrevet graffiti, som har en grænseoverskridende 
karakter. Der er flere lærere der er påvirket af situationen. 

Jonas præsenterer Nyt forslag til Skolefoto; MER´foto. Skolen er meget interesseret i at indgå samarbejde med 
MER´foto. 

 

Kristine Saaby informerer om, at der fortsættes med opdeling i SFO-vest fra corona-perioden. Det opleves at det giver 
ro og en naturlig opdeling i børnegruppen. 

Ole Bennedsen informerer om, at ”Lærernes dag” bød på helt utrolig mange kager. Det blev der sat meget stor pris på, 
blandt medarbejderne. 

 

8. Kl. 20:55 Evt.  
 

 

 

 


